
DELO SVETA ZA PREVEVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM
PROMETU

Odpraviti črne točke
V tekoiem letu je bilo delo tega sveta izjemno

razvejano. Lahko zapišemo, da ludi uspešno. če-
prav člani sveta upravičeno ocenjujejo, da bi lah-
ko bili še učinkovitejši, če bi razpolagali z večjimi
finančnimi sredstvi. Le-ta bi bila potrebna predv-
sem pri organiziranju številnih akcij za vzgojne
namene kot tudi za preventivno delovanje.

Daleč največ akcij svet uspešno izpeljuje v os-
novnih in srednjih šolah. Poleg znanega vsakolet-
nega tekmovanja Kaj veš o prometu in Srečanju
pionirjev prometnikov, velja omeniti še akcije »Z
varnim kolesom v promet«, »Prometna značka«,
redno posvetovanje učiteljev in mcntorjev pro-
metne vzgoje, organiziranje tečajev cestno pro-
tnetnih predpisov in preverjanje znanja, akcije
prometne varnosti, opravljen je bil pregled 1.076
koles ter 731 kolesarskih izpitov...

Aktivni so tudi v vzgojno varstvenih enotah, za
boljšo učinkovitost in predvsem osveščenost v
organizacijah združenega dela pa bo potrebno
storiti še marsikaj. Več pozornosti je v teh okoljih
potrebno posvetiti notranji kontroli in družbeno
samozaščitnem obnašanju. In kako je v krajevnih
skupnostih? O vprašanjih varnosti cestnega pro-
meta so bili organizirani sestanki s komisijami za
prometno varnost v KS Milan Česnik,- Trnovo,
Vrhovci, Brezovica, Stane Sever, Polhov Gradec
in Vič. Bilo pa bi seveda dobro, če bi bilo takšnih
sestankov več tudi v ostalih KS. O prometni var-
nosti pa so organizirali predavanje tudi za stano-
valce v domu na Bokalcih in v domu Kolezija.

Posebno pozornost pa velja nameniti sklepnim
ugotovitvam sveta za preventivo in vzgojo v cest-
nem prometu. To pa se nanaša na stanje naše
prometne varnosti, ki je izjemno zaskrbljujoče.
Otroci so kot udeleženci v prometu še vedno zelo
ogroženi, vozniki pa premalo upoštevajo vedenje
otrok in zakonska dolofila. Prav zato je nujno
potrebno nemudoma pristopiti tudi k odpravlja-

nju čmih točk, ki so na obmoiju naše občine že
dolgo znane, a je storjencga kaj malo vemo pa, da
gre za postavitev nekaterih semaforjev na križiš-
čih, osvetlitev prehodov za pešce, ureditev plo£ni-
kov in kolesarskih stez.

O tem poročilu so spregovorili tudi delegati
občinske skupščine in podprli prizadevanja za
boljše aktivnosti sveta.


